

Regionsbestyrelsesmøde - RR Region H - Referat

Sted: Radiograf Rådet • H.C. Ørstedsvvej 70 2.th • 1879 Frederiksberg

Dato: 20. februar 2025

Klokkeslæt: 16.15 – 20.00

Mødeleder: Stinne Munthe-Brun

Dagsorden

Referat

1	Valg af ordstyrer og referent	Ordstyrer Søren Brogaard Referent Caroline Bender Nielsen Til stede ved mødet Søren Brogaard – regionsnæstformand Helle Lilly Hornbæk Hansen Katja Hansen Frederik Hartmann Christensen Ditte Moseholm Olsen Caroline Bender Nielsen - RSD Afbud Stinne Munthe-Brun – regionsformand.
2	Prioritering og godkendelse af dagsordenen, herunder emner til eventuelt	Dagsorden godkendes. Søren og Ditte bringer punkter til eventuelt, dette beskrives ved punktet.
4	Orientering fra formandskabet • DSR-mødet den 28/1 • Forhandling af MED-pladser • Bornholm. Planen nu (direktør – brev til regionsrådet sammen med DSR – kaffemøde med HR)	Søren MED → der er nu radiografer på alle hospitaler. Udpegning til pladser med navne kommer snarest. Bornholm → Der er stadig gang i snakken om ø- og akuttillægget. Da det nu er igangsat, afventes der for at finde frem til rette vej frem. Her skal DSR med på banen, da der ønskes opbakning.

	• Arbejdet med sløring af medarbejderes identitet • FOS-møde den 10/3. Møde med formandskaberne i Region Sjælland. En form for netværksmøde på tværs	For det nuværende er planen, at kontakte og informere direktøren for Bornholms Hospital. Skrive et bekymringsbrev til Regionsrådet med DSR som medunderskriver. Herefter se på, at mødes med HR. Evt. til et kaffemøde. FOS → Her går snakken aktuelt på sammenlægning af Region Hovedstaden og Region Sjælland. Mere er Søren ikke orienteret. FH Hovedstaden → Søren melder om et godt samarbejde og positiv indstilling til, at de vil hjælpe 'os små' i vores arbejde. Lidt indskudt kommer en drøftelse om evt. valg i RR-Regionsbestyrelsen Sjælland, grundet det manglende formandskab. → Ikke yderligere hertil.
5	Orientering fra RSD	Caroline RSD er for øjeblikket meget glade for at se det hårde arbejde som Katrin, Kathrine og Christian har lavet sammen med andre faggrupper, få sin indflydelse ved den nye reform for Ungdomsuddannelser. Dette er en kæmpe sejr. Der arbejdes for øjeblikket på en mindre analyse af medlemstilslutning og hvordan denne kan styrkes og RSD, samt branding af organisationen. Hertil spørges desuden ind til undervisningen der laves med Radiograf Rådet på KP, om dennes relevans og om den også bruges på de andre skole → Caroline følger op herpå. Der bliver spurgt til planerne for KP-festival. → RSD er alle inviteret og stiller sammen med Radiograf Rådet med en Popcornvogn. Arrangementsplanen er kommet og det forventes at blive spændende for både de studerende og i et rekrutteringsøjemed (tydeliggørelse af fagforeningen). Katrin deltager i Folkemøde. Det er ved at blive afklaret hvorvidt Caroline skal deltage. De deltagende til ECR afholder en middag for studerende RR-medlemmer dernede. Dette er betalt af sponsorat fra Sectra. Der har været en studerende fra 5. semester på KP med til sidste møde. Det er endnu ikke helt afklaret om hun har sagt ja

		til at træde ind i bestyrelsen, men Caroline siger umiddelbart at det regner hun med. I såfald er RSD derved en fuld bestyrelse.
6	Medlemsarrangementer 2025 Hvor langt er vi. Hvem tager hvilke arrangementer?	Søren: 22. maj → Byvandring for 25 personer (Søren, Ditte og Helle er deltagende og ansvarlige for afvikling. Pris: 1.500,- for byvandring + 1.500,- for øl bagefter, Søren har booket bord på Oscar. Ditte: Manglede respons fra os på sin mail fra december. Men: 6. november → Dragbingo på kontoret for 50 personer (Ditte og Helle er deltagende og ansvarlige for afvikling). Pris: 14.500,- for show, inkl. plader og præmier Foredrag: Det bliver ikke i slutningen af februar. Stine undersøger om en af de to ønskede foredragsholdere kan 3. april. FH: 8. marts afholdes der et FH-arrangement i anledningen af kvindernes internationale kampdag. Dette foregår på arbejdsmuseet og er gratis om dagen. Om aftenen kræver det tilmelding og koster 120,- per person. 1. Maj: Det er nu aftalt at vi får et delt FH-telt, hvor vi vil stå sammen med FOA. → dette er der lidt undren og uenighed om, hvorvidt der fra resten af bestyrelsens side var givet grønt lys til, da prisen blev os fortalt. Det er dog nu aftalen. Pris: 5.000,- FH betaler resten.
7	Ramadankonkurrence - Forslag drøftes	Generelt lidt spørgende ved udgangspunktet, men vi er alle enige om, at det er en god ide. Ramadanen falder i slutningen af marts og afhænger jo af månen, så det skal vi bare have det lavet og vil gerne give en eller to præmiegivende indlæg på SoMe. Der bliver spurgt om Stinne har et forslag?? Frederik melder at han meget gerne hjælper.
	Tegneseriestribe til SoME - Tidsplan og drøftelse	Vi er enige om at det ser megagodt ud. Den sidste skal lige farvelægges. Vi syntes det bare skal bruges og at det er oplagt

		at "gemme" nogle af dem til når vi ikke har noget i kalenderen, som til sommer. Der skal lige være klarhed om, om vi kan bruge det som vi vil? Er Maria blevet betalt for nummer 3? → Søren følger op og planlægger det til SoMe.
8 + 9	Drøftelse og orientering fra HB d. 3. december Gennemgang af HB d. 25. februar	Lønsikring → Vi i Region H ønsker SL-løsningen, da vi ser en manglende jobsikkerhed, derfor ses denne som mest rentabel. Mødehonorar i HB → Modellerne der lige nu er fremlagt, er i vores øjne svære, at forsvare overfor medlemmerne. Vi syntes at der bør fokuseres på at holde møder mere rundt omkring, samt mulighed for online, eller flere mødesteder (regionerne sidder sammen og har derfra så en samlet forbindelse til hinanden). Da den overvejende holdning er, at man ved at sige ja til HB også kender de omstændigheder hvorved man mødes og at transporten bliver betalt, der bør overvejes om ikke der i 2025 er en anden løsning, som kræver færre medlemskroner. Vi er dog enige i at honoraret i mange år ikke har fulgt den økonomiske udviklingen, hvilket der bør følges op på. Radiograf-nålen → der er enighed om at det er pjat med den omstændighed som nålen håndteres. Skolerne må ikke udlevere lister over dimittender. det er GDPR-regler. → Caroline har set hvor det foregik ved dimission for sygeplejerskerne. Her havde DSR stillet sig op i forhallen, 4 personer i t-shirt og med roll-ups. De havde fået nogle borde stillet til rådighed og havde bag dem poser med brochure, tillykke og nåle. Medlemmer kunne henvende sig og afkrydses på en medlemsseddel, som DSR selv havde medbragt og få udleveret en pose. Desuden havde de en QR-kode til indmeldelse, hvor man kunne melde sig ind og derefter ville man få udleveret en pose. Vi syntes man bør adoptere denne procedure. Sundhedsmonitor → Her er vores forslag enkelt, spørg medlemmerne om de bruger det, hvis ikke meldes de fra, hvis ja, beholder de det. Fremtidigt kan licensen til det enkelte medlem købes ved aktiv tilmelding.

10	Eventuelt	Det skal føres til referat at der opleves en ærgerlighed over manglende struktur. Dette gælder både til og før møder. Hvis ikke man deltager, kommer senere eller går før, er der et ønske om klar melding herom, for at føle der er en gensidig respekt for hinandens tid og arbejde. Til næste møde er der et ønske om at forretningsordenen medsendes. → Der er et ønske om at dagsorden, bilag mm. fremsendes minimum en uge inden mødedato. → Kan man melde sygdom eller fravær (ikke med behov om uddybning heraf), så hele bestyrelsen har mulighed for at vide hvad der sker, hvor man skal henvende sig, eller om der er behov for hjælp. Vi foreslår at RB-møde d.5 maj, flyttes til enten d.28. eller 29. april, da der er flere sammenfald i kalendere. → Søren skriver ud herom. Dagen hvor flest kan deltage, bliver ny mødedato.
X	Punkter til fremtidige møder - Planlægning af ekstarordinært delegeredevalg (marts 2025) - Design af stofpose	Forretningsorden. → Den gode og respektfulde mødekultur.